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BRMG/0063/KSiŁP-V/08 
 
 
 

PROTOKÓŁ NR  20-1/08 
z posiedzenia  

Komisji Samorządu i Ładu  Publicznego Rady Miasta Gdańska, 
które  odbyło  się  28  stycznia  2008 roku   

 
Posiedzenie  Komisja   rozpoczęła  o  godz. 15,00 
 
Obecność: 
Komisja  obradowała  w  4-osobowym  składzie, wg  załączonej listy obecności, która  
stanowi załącznik  nr  1  do niniejszego  protokołu  -  czyli było  quorum do podejmowania  
prawomocnych decyzji.  
 
Lista  pozostałych,  innych osób uczestniczących w  posiedzeniu Komisji  - stanowi załącznik  
nr 2  do protokołu.  
 
Prowadzący obrady  Jarosław   Gorecki - przewodniczący Komisji   powitał  wszystkich  
obecnych i  zaproponował  zmianę  do zaplanowanego  porządku  obrad,  który  stanowi 
załącznik  nr  3  do protokołu, tj.:  wprowadzić projekty uchwały   w sprawie  zmiany  
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta Gdańska  na  2008  rok 
Wpłynęła  również   autopoprawka  do  druku  nr    497.  
 
Komisja, jednogłośnie  -  3 głosami za - przyjęła  następujący   porządek   
posiedzenia: 
 
 
1. Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przeprowadzenia konsultacji z 

mieszkańcami Miasta Gdańska w  sprawie zmiany  granic  - druk nr 497 +  
autopoprawka 

 
2. Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany uchwały  w  sprawie  

uchwalenia  budżetu  miasta Gdańska  na  2008  rok  -  druk nr  507 
 
3. Przyjęcie  projektu  uchwały  w sprawie przeprowadzenia uzupełniających  

wyborów  ławników.  
 
4. Sprawozdanie  z  działalności Komisji w  roku  2007. 
 
5. Przyjęcie  terminarzu i planu pracy Komisji na  rok 2008. 
 
6. Wolne  wnioski, sprawy wniesione, korespondencja. 
 

PUNKT  1 
Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przeprowadzenia konsultacji z 
mieszkańcami Miasta Gdańska w  sprawie zmiany  granic  - druk nr 497 +  
autopoprawka 
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Przedmiotowy  projekt  uchwały omówił   Pan  Bogumił  Koczot  -  Dyrektor  Wydziału  
Geodezji. Powiedział między innymi: 
Konsultacje   przeprowadzone  zostaną  w  terminie  od  20 lutego   2008r.  do  21 marca  
2008r.  w  Urzędzie  Miejskim  w dniach   od poniedziałek Konsultacje  maja charakter  
ogólnomiejski. Uprawnieni  do wzięcia  udziału  są osoby  posiadające  czynne  prawo 
wyborcze, zamieszkałe i  wpisane  do rejestru  wyborców  Miasta Gdańska. 
Konsultacje  polegają  na  odpowiedzi  na  pytanie  : 
• czy jesteś za zmianą granic Miasta Gdańska  - określonych  w  Uchwale Nr XVIII/437/07 

Rady Miasta Gdańska  z dnia 20.12.2007 roku  w  sprawie  przystąpienia  do  procesu 
zmiany granic Miasta Gdańska  - polegającą  na włączeniu granic Miasta Gdańska  części  
obszaru Miasta  Sopot, położonego  przy  ulicy Władysława  Łokietka  w  Sopocie, 
obejmującej działki: NR 6/2  o  powierzchni  20.689 m2 ,  NR 2/8 o  powierzchni  10.559 
m2 ,  Nr 2/10  powierzchni 14.279 m2, o łącznej powierzchni 45.527 m2. 

 
Komisja  nie podjęła  dyskusji i  przystąpiła  do  glosowania  nie zgłaszając  uwag. 
 

Opinia: 
Komisja, jednogłośnie  -  3 głosami za  - pozytywnie zaopiniowała   projekt  uchwały  
zawarty w druku nr  497  wraz  z autopoprawka ( Opinia Nr  20-1/48-1/08). 
 

PUNKT  2 
Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany uchwały  w  sprawie  
uchwalenia  budżetu  miasta Gdańska  na  2008  rok  -  druk nr  507 
 
Pani  Maria  Wonerska  - Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Finansowego  omawiając  w/w 
projekt  uchwały  powiedziała,  że zmiana   budżetu  z  zakresu   działania komisji    dotyczy 
przeznaczenia  1 mln  zł  na  budowę  Komisariatu  Policji na Przymorzu,  które     to środki  
ma przekazać  miastu  zgodnie z porozumieniem,  firma  Pergranso, tj.  reprezentant  Le  
Cleark  Komisariat  ten  wspólnymi  siłami  buduje  miasto i Wojewódzka  Komenda  Policji. 
-  całkowity  koszt   5 mln zł. Miasto w roku  ubiegłym  przekazało na  ten celu  juz  1,5  mln 
zł, a to  będzie  kolejny  milion,  co  będzie  łącznie stanowić   50%  kosztu inwestycji. 
 
Radny  Jarosław  Gorecki  - przewodniczący  Komisji 
Zapytał,  dlaczego  już  dokonuje się  zmian  w  budżecie, skoro  uchwalony  był  on miesiąc  
temu.. 
 
Pan  Krzysztof  Rudziński  -  Dyrektor  Wydziału programów  Rozwojowych 
Wyjaśnił, że,  że  część  zmian,  to zmiany  techniczne. Tzn.  zadanie  w  budżecie  
rozczłonkowane  jest  w paru  różnych  miejscach  i  w uzgodnieniu z  Wydziałem  
Finansowym kumulujemy  je w  jednym miejscu – zmiana klasyfikacji.  
Kolejna  zmiana  dotyczy  odtworzenia  środków nie wydatkowanych  w roku  ubiegłym. W  
roku  ubiegłym  wydatkowano 86 %   środków   inwestycyjnych,  to  pozostałe  środki  w  
tym  roku musimy  odtworzyć. Jest  to zwiększenie budżetu na zadaniach  realizowanych.  
 
Pani Izabela  Kuś – Kierownik Referatu Planowania  i Rozliczeń  WPR 
Poinformowała, że do   projekt  budżetu  miasta  na ten  rok  po raz  pierwszy nie było  
autopoprawki. Zwykle w  autopoprawce  regulowano  kwestie niezrealizowania  finansowego  
zadań inwestycyjnych i odtwarzano  je już w   budżecie   miasta na  rok przyszły. 
Komisja nie  podjęła  dalszej  dyskusji  i nie zgłaszając  uwag  przystąpiła  do  głosowania.  

 
Opinia: 

Komisja – 2 głosami za, przy  1 głosie wstrzymującym się – pozytywnie zaopiniowała  
przedmiotowy projekt  uchwały w zakresie działania Komisji – Opinia  Nr 20-/49-2/08. 
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PUNKT   3 

Przyjęcie  projektu  uchwały  w sprawie przeprowadzenia uzupełniających  
wyborów  ławników.  
 
Przewodniczący Komisji  Jarosław  Gorecki 
Powiedział, że  Prezes  Sądu  Okręgowego   w  Gdańsku  pismem z dnia 05.12.2007r. 
poinformował Radę,  iż  Kolegium Sądu  Okręgowego  w dniu 05.12.2007r.  podjęło  decyzję  
o konieczności uzupełnienia listy  ławników   do Sądu Okręgowego  w Gdańsku  na  kadencję  
2008-2011 poprzez  dokonanie  przez  Radę Miasta  Gdańska  wyboru  dodatkowo  20  
ławników.   Zgodnie z  art. 168   ustawy  Prawo  o ustroju  sądów  powszechnych  z  dnia 27  
lipca  2001r. ( z późn. zmianami)  rada gminy  na  wniosek prezesa  sądu  okręgowego  
dokonuje  uzupełnienia listy  ławników, wybierając  nowych  ławników  w  sposób  określony  
w  ustawie.  
W związku  z powyższym  podjęcie  przedmiotowe  uchwały  jest zasadne., której   
wnioskodawca  będzie   Komisja  Samorządu i Ładu  Publicznego.  
 
Komisja  po  krótkiej dyskusji, jednogłośnie - 3 głosami za  -  przyjęła  projekt  uchwały  w 
sprawie  przeprowadzenia  uzupełniających wyborów  ławników. uchwała  mówi, że:  
„Kandydaci  na  ławników w  wyborach  uzupełniających  do Sądu  Okręgowego  w  Gdańsku   
na  kadencję  w  latach  2008 – 2011  mogą  być  zgłaszani przez  podmioty   określone  w  
art. 162  § 1 ustawy z dnia 27  lipca  2001r. Prawo  o  ustroju sądów  powszechnych   w 
terminie  do dnia  29  lutego  2008r  
Rada  Miasta  Gdańska  dokona  wyboru  ławników  najpóźniej do dnia 31 maja 2008 roku”.  
 
Dalej, Pan przewodniczący  dodał, że trzeba   będzie również powołać  Zespół  do  spraw 
zaopiniowania  kandydatów  na  ławników  do Sądu Okręgowego  w  Gdańsku w  
uzupełniających   wyborach    ławników na  kadencję 2008-2011. uważa, że  w jego  skład   
powinny  wejść  te same  osoby,  co  przy poprzednich  wyborach.  
 

PUNKT  4 
Sprawozdanie  z  działalności Komisji w  roku  2007. 
 
Komisja -  3 głosami za – przyjęła  sprawozdanie ze  swojej działalności za  rok  2007  w 
treści: 
Komisja  Samorządu i Ładu Publicznego  Rady Miasta  Gdańska  w  składzie: 
1. Gorecki  Jarosław 
2. Słodkowski  Tomasz 
3. Kościelak Zdzisław  
4. Oleszek  Bogdan 
5. Pankowski Mariusz 
6. Skwierawski Marcin 
7. Wysocki Sylwester 
została  powołana  uchwałą Nr II/7/06 Rady Miasta Gdańska z dnia  30 listopada  2006r.  
Ukonstytuowała  się  30  listopada  2006r., gdzie  dokonano wyboru, i tak: 

a) funkcję przewodniczącego Komisji  powierzono  radnemu Jarosławowi  Goreckiemu,  
b) funkcję  wiceprzewodniczącego  Komisji  powierzono radnemu Tomaszowi 

Słodkowskiemu. 
 
Uchwałą  Nr VII/98/07  Rady Miasta Gdańska z  dnia  26  lutego  2007r.  ze  składu Komisji 
odwołała radnego  Marcina  Skwierawskiego.  
 
Zakres  działania  Komisji określony  został  w  uchwale Nr II/6/06  Rady Miasta  Gdańska  z 
dnia  30 listopada  tj.  
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1. Wewnętrzny  ustrój gminy, związków gmin, jednostek pomocniczych, samorządu  

terytorialnego. 
2. Współdziałanie z  jednostkami  pomocniczymi samorządu  terytorialnego. 
3. Weryfikacja prawa  miejscowego 
4. Interpretacja  regulaminu Rady Miasta Gdańska i statutu miasta 
5. Współdziałanie  z Policją, Miejską Strażą Porządkową, Strażą  Pożarną i innymi  

instytucjami w  sprawie ładu, porządku i   bezpieczeństwa publicznego. 
6. Współdziałanie przy  organizacji  wyborów ławników  do sądów powszechnych. 
7. Opiniowanie  działań miasta z zakresu  bezpieczeństwa i ładu  publicznego 
8. Opiniowanie umów i porozumień w zakresie współpracy  zagranicznej. 
9. Opiniowanie  programów współpracy z miastami   partnerskimi. 
 
Komisja  w okresie  sprawozdawczym  

• odbyła  15  posiedzeń: 
 

Frekwencja: 
Lp. Nazwisko i imię Obecny na  

posiedzeniach 
% Uwagi 

1.  Gorecki Jarosław 14 93,3  
2. Słodkowski Tomasz 11 73,3  
3. Kościelak Zdzisław 15 100,0  
4.  Oleszek Bogdan 11 73,3  
5.  Pankowski Mariusz 13 86,6  
6. Skwierawski Marcin 2  100,0  
7.  Wysocki  Sylwester 14 93,3  
 
 
• wydała  37 opinii   - wszystkie  opinie  dotyczyły  projektów  uchwał.  
 

• podjęła 15  wniosków  dotyczące między  innymi: 
 zakupu   samochodów  i  sprzętu ekologicznego z Powiatowego  Funduszu  Ochrony 
Środowiska  i Gospodarki Wodnej, 

 zwiększenia środków   finansowych na  dodatkowe  patrole  policyjne, monitoring,  na  
poprawę   bezpieczeństwa  przy  szkołach w  ramach  programu  GAMBIT, 

 ograniczenia   ruchu pojazdów w  Śródmieściu podczas   jarmarków i  koncertów. 
 wyjazdu  Komisji  do Austrii,  sygnalizacji  świetlnej  na  skrzyżowaniu  ulic Łódzkiej i 
Świętokrzyskiej, 

 określenia   kierunków  na  rzecz  ograniczenia  i przeciwdziałania graffiti i tagów,  
 ujęcia w  WPI  środków  na  budowę  drogi łączącej  projektowaną  JRG PSP  Nr  2  

przy ul. Siennickiej 30/40  z  ciągiem  komunikacyjnym 
 wskazania  terenu miejskiego nadającego  się   do  szkolenia  służb i psów  

ratowniczych. 
 
Komisja  odbyła: 
• jedno  posiedzenie  wyjazdowe  do  siedziby  Straży Miejskiej w Gdańsku przy  ul. 

Elbląskiej 54/60 
• jedno posiedzenie  wspólne  z Komisją  Turystyki i Promocji  Miasta,  dotyczące 

współpracy z miastami partnerskimi,  udziału  miasta  w  organizacjach i  związkach oraz  
kampanii promocyjnej miasta. 

 
Komisja   była  wnioskodawcą  20  projektów  uchwał,   z  czego  4 projekty  uchwał,  
dotyczące  zmian  osobowych w stałych Komisjach  Rady  nie zostały  wycofane  z  porządku  
obrad  sesji.  
Pozostałe   16-cie  projektów  uchwał  dotyczyło: 



 5
• zmian  osobowych  w  składach  stałych  komisji,   
• zmian  zakresu    działania  Komisji  Rozwoju Przestrzennego RMG, 
• powiadomienia  o obowiązku  przedłożenia  oświadczenia  lustracyjnego. 
• zatwierdzenia  sprawozdania   Miejskiego  Rzecznika Konsumentów w  Gdańsku, 
• powołania Komisji Dyscyplinarnej II  instancji  orzekającej w  sprawach  

odpowiedzialności dyscyplinarnej mianowanych pracowników  samorządowych, 
• powołania  delegatów Miasta  Gdańska  w stowarzyszeniach,  
• wyboru  ławników,  
• przyjęcia Statutu  Osiedla  Brętowo, 
• wyodrębnienia  na  rok 2008  środków  finansowych na  działalność  statutową  jednostek 

pomocniczych. 
 
Ponadto  Komisja: 
• poprzez   wyłoniony  Zespół  roboczy   prowadzi  prace  nad  zmianą  Statutu Miasta  

Gdańska.  
• zapoczątkowała    dyskusje  nt. zmiany  granic  jednostek pomocniczych.  
 
 

PUNKT  5 
Przyjęcie  terminarzu i planu pracy Komisji na  rok 2008. 

 
Komisja   zapoznała  się z   projektem   terminarzu   spotkań  oraz  ramowym planem pracy 
Komisji.  
Z  uwagi  na  to, że  członkowie Komisji nie  zgłosili  tematów,   zaproponował, aby  zgłaszać   
je  do 31  stycznia br.  – zwołane  zostanie  posiedzenie Komisji w celu  przyjęcia  planu  
pracy.  
Komisja    przyjęła  następujący  terminarz  posiedzeń  Komisji  w  roku  2008.  

 
posiedzenia  odbywać  będą  się w  czwartek ( siedem dni przed  sesją) o  godz. 15,00  w 

sali  007  Nowego  Ratusza,  
ul. Wały Jagiellońskie 1  w Gdańsku 

1.   28  i 31  stycznia                 2008r. 
2.    21  lutego                           2008r. 
3.    17  marca                           2008r.  ( poniedziałek)  
4.    17  kwietnia                       2008r.  
5.    15  maja                             2008r.  
6.    12 czerwca                         2008r.  (wyjazdowe) 
7.    19 czerwca                         2008r. 
8.    21  sierpnia                        2008r. 
9.    18  września                      2008r. 
10.     23 października                2008 r.  
11.    20  listopada                      2008r.  
12.    11   grudnia                       2008r. 
Przewodniczący Komisji może zwołać w razie konieczności  dodatkowe  posiedzenie komisji.  
 
Radny  Sylwester  Wysocki   -  członek Komisji 
Zgłaszając  uwagi  do  planu  pracy  wyraził  swoje  zdanie  nt.  Statutu Miasta. Prace nad  
tym  dokumentem  powinny być   zintensyfikowane  z racji  na ważność.    Zapytał,  czy 
Zespół pracuje nad zmianą  Statutu czy   jego  poprawką.? Zdaniem radnego  Statut  winny 
opracować   służby  Prezydenckie, a  Komisja  Regulamin  Rady Miasta Gdańska. Nasza  
Komisja jako właściwa  merytorycznie powinna  nad  tymi o dokumentami  pracować, ocenić 
i nadać im   ostateczny kształt w  jakim zostaną skierowane   na sesję  rady  do  uchwalenia.  
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Radny  Jarosław  Gorecki  - przewodniczący   Komisji  
Zwracaliśmy  się  do  radnych, klubów  z  prośbą  o  przedstawianie  konkretnych  propozycji 
zmian  tych  uregulowań, które budzą  jakieś  kontrowersje. Do Komisji nie wpłynęły  żadne  
uwagi ani propozycje  do Statutu. 
Zgadzam  się, że  Zespół  powinien  przyśpieszyć  swoje  działania i po   wakacjach  
należałoby  przedstawić Klubom i  Radnym   propozycje  konkretnych  rozwiązań.  
Zespół, przy  udziale   radcy  prawnego ustosunkowuje  się  do  każdego zapisu  Statutu i  
dokonuje  jego  zmiany  zgodnie z  obowiązującymi  przepisami.  
Pan Gorecki zaproponował   radnemu Wysockiemu  udział w  pracach   tego  Zespołu.   
 
Radny  Sylwester  Wysocki   -  członek Komisji 
Czy  to ma  być  nowy  Statut, odzwierciedlający  stan  prawny  po  zmianach systemowych, 
kiedy  to już nie  ma Zarządu   Miasta, organu kolegialnego   a w  dokumencie  tym   
funkcjonuje. Regulacje  w obecnym Statucie  dają  szerokie uprawnienia zarządowi miasta, 
ale  nie jest  dla manie  jasne,  aby Prezydent przejął  całe kompetencje  zarządu miasta.  
Moim zdaniem, im  szybciej  doprowadzimy  do  powstania Statutu  opartego   na  aktualnym  
stanie  prawnym i  rozdzielającym kompetencje  między  Radą  a Prezydentem jako  organem  
jednoosobowym,  tym  będzie  lepiej. Dlatego  jestem zwolennikiem, aby  tego   
nieaktualnego  stanu prawnego  nie utrzymywać, albo przynajmniej podjąć  uchwałę  
przejściową, która  by te kompetencje  regulowała do  czasu wejścia w życie  nowego  statutu.  
Dlatego  jestem zdania,  aby prace  nad  Statutem  przyśpieszyć i proponuje,  aby z zakresem  
prac  i  ich  postępem  zapoznawać  komisje co 1-2  miesiące. Dążyć  do  uchwalenia  
projektu  statutu na sesji  czerwcowej   lub  sierpniowej tego  roku.  
Tak temat  ten powinien  być  rozpisany w planie  pracy Komisji  -  to jest mój  wniosek do 
planu  pracy. 
Zawnioskował  również  o umieszczenie  w planie  pracy   tematu – informacja Policji i 
Straży Miejskiej nt. współpracy w  zakresie  zapewnienia  bezpieczeństwa  i porządku  
publicznego  -  proponuje  miesiąc  marzec br.  
 
Radny  Wysocki nie  wyraził   chęci  pracy w  zespole z uwagi  na   ogrom   prac  zawodowych 
i społecznych, jak  i z przyczyn   osobistych. 
 
Zespół  najbliższe  swoje  spotkanie   ustalił  na  7  lutego  br.  
 

PUNKT  6 
Wolne  wnioski, sprawy wniesione, korespondencja. 
 
Radny Mariusz  Pankowski  - członek Komisji 
Powiedział, że  zgodnie z  ustaleniami Komisji na  jednym z poprzednich  posiedzeń,  
przygotowałem  projekt  wniosku  dotyczącego  sfinansowania przez  Miasto  zakupu    
radiowozu  dla  VI Komisariatu  Policji w Nowym Porcie.  
Komisja, jednogłośnie -  4 głosami za  - podjęła  wniosek następującej   treści: 
                  Komisja  Samorządu i  Ładu Publicznego Rady Miasta  Gdańska  wnioskuje o 
pilne  sfinansowanie   zakupu  radiowozu  ciężkiego  z kratą ( bus)  dla VI Komisariatu  
Policji w Nowym Porcie. 
Uzasadnienie: 
Komisariat Policji w  Nowym Porcie  w  chwili obecnej  dysponuje  wyeksploatowanym  
pojazdem o przebiegu  600  tys. km, a  duży obszar  patrolowania  oraz  trudna  specyfika  
przestępczości na  tym terenie  wymagają sprawnego wozu  tego  typu. Potrzebę  wyposażenia  
Policji w  sprawny  radiowóz  zgłaszali   mieszkańcy  dzielnic Nowy Port i Brzeźno  podczas 
spotkań z radnymi z  tego  okręgu. 
Powyższa  treść zawarta   została  we Wniosku Nr  20-1/15-1/2008  



 7
  

 
Korespondencja: 

Przewodniczący Komisji Jarosław  Gorecki    przedstawił  korespondencje, jaka  wpłynęła  
do Komisji: 
1. odpowiedź  Prezydenta    z dnia   04.01.2008.  do pisma Komisji  dotyczącego  przyznania   

środków  finansowych  dla  Patrolu  Interwencyjnego  Stowarzyszenia Opieki  nad  
Zwierzętami  -  stanowisko  Komisji: a/a 

2. Wniosek Forum Rad  Osiedli  z dnia 2.12.2007r. oraz  uchwała  Nr VII Rady osiedla 
Osowa z  dnia 2008.     -  dotyczy podwyższenia  w  budżecie  miasta  kwoty bazowej na 
jednego mieszkańca  osiedla   5  zł  -  do  rozpatrzenia  na  rok przyszły,  a/a 

3. Sprawozdanie  Zarządu Osiedla  Brętowa z  jego  działalności  za  rok  2007  -  ksero  dla  
członków  Komisji  do zapoznania  się   

4. pismo  Federacji  Związków  Zawodowych Pracowników  Gospodarki  Komunalnej i 
Terenowej w  Polsce    Międzywojewódzki Zarząd w Bydgoszczy  z dnia  15.01.2008r.  – 
wniosek o  zmianę  uchwały  RMG w  sprawie  nadania Straży Miejskiej Regulaminu 
Organizacyjnego  dot. zmiany czasu  pracy  - ustalenie  Komisji:  pismo skierowane  
zostało również  do Prezydenta  Miasta Gdańska - jeśli zaproponowane  zostaną zmiany  
organizacyjne  to Komisja  ustosunkuje  się  do  zaproponowanych  zmian.  

5. Sprawozdanie  z działalności Komisji Bezpieczeństwa  i Porządku w  2007  -  ustalenia  
Komisji  - ksero  dla  członków   Komisji i a/a; 

6. Pismo radnego  Marka  Bumblisa  z dnia  28.12.2007.  dotyczące wyłapywania i  
maltretowania kotów  na Dolnym Mieście   -  sprawa  została  wyjaśniona- koty  
wyłapywano w celu i sterylizacji -  a/a 

7. pismo  Grupy  Inicjatywnej do powołania  rady dzielnicy „Przymorze  Małe”  z  dnia  
19.12.2007r.   – a/a   

8. pismo Komendy Miejskiej Policji z 03.08.2008r.   prośba  o wydanie zakazu  sprzedaży   i 
podawania  alkoholu w lokalach MOSiR przy  ul. Traugutta 29  w dniach odbywania 
masowych imprez sportowych organizowanych przez  OSP  Lechia   Gdańsk a -  a/a . 

 
Na  tym posiedzenie    zakończono  -  godz.  16,00 
 
 
 
                                                                                                       Przewodniczący Komisji 

Samorządu i Ładu Publicznego 
 
                                                                                                       Jarosław Gorecki 
 
Protokołowała: 
 
Bogusława Pieklik 


